
Správa o činnosti Rady školy ZŠ A. Dubčeka, Majerníkova 62, 

841 05 Bratislava,  v kalendárnom roku 2015 

 
  Rada školy pri ZŠ A. Dubčeka ( ďalej len RŠ )   bola ustanovená v zmysle § 24 

zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve  a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

 

Rada školy zasadala v roku 2015 štyri krát. 

 

Termíny zasadnutí Rady školy v roku 2015 

12.3.2015 

12.5.2015 mimoriadne zasadnutie  

28.5.2015 

10.9.2015 

  

14.5. 2015 Výberové konanie riaditeľa školy  

 

V priebehu roka prišlo k viacerým zmenám  členov RŠ . 

 

 Členovia rady školy k 31.12.2015 

P.č. Meno a priezvisko Funkcia Zvolený (delegovaný) za 

1. Kamil Zeman predseda Rodičov 

2. Hajnalka Masaryková podpredseda Rodičov 

3. Alžbeta Morbacherová      člen 
nepedagogických 

zamestnancov 

4. Štefan Velčický  člen Rodičov 

5. Ing. Martin Gabaj člen Rodičov 

6. Mgr. Jana Smatanová člen 
pedagogických 

zamestnancov 

7. 
 
Mgr. Helena Kačurová 

 

člen 
pedagogických 

zamestnancov 

8. Ing. Juraj Kmeťko člen Zriaďovateľa 

9. Mgr. Richard Savčinský člen Zriaďovateľa 

10. Zdeněk Borovička člen Zriaďovateľa 

11. PhDr. Marta Šikrová člen Zriaďovateľa 

  

Na zasadnutiach Rady školy sa pravidelne zúčastňuje vedenie školy zastúpené 

riaditeľkou RNDr. Eleonórou Golaisovou, jej nástupcom PaedDr. Pavlom Bernáthom 

a zamestnancami školy podľa potreby. 

 

Všetky zápisnice zo zasadnutia RŠ sú zverejnené na webovej stránke školy. 

 

 

 

 

 



 Na zasadnutiach RŠ sa prerokovavávali najmä nasledovné otázky:  

  

RŠ sa pribežne vyjadrovala a kontrolovala plnenie úloh vyplývajúcich zo Správy o 

plnení úloh vyplývajúcich z Návrhu školského úradu a školského oddelenia na 

ozdravenie ZŠ A. Dubčeka doplnenom na mimoriadnom zasadnutí Rady školy zo dňa 

12.6.2014. 

RŠ sa na svojich zasadnutiach vyjadrovala k informáciam vedenia školy  o 

pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu. 

RŠ sa zhodla, že by sa mali efektívnejšie využívať prenájmy. 

RŠ žiadala  MČ o nové systémové riešenie za platenie energií, platieb za prenájmy, 

vrátenia financií, aby nevznikalo opätovné zadĺženie školy.  

 

RŠ sa zaoberala kauzou Stopex. Na návrh rodičov žiakov, ktorí dostali zníženú 

známku zo správania bola prizvaná štátna inšpekcia, z 9 deviatich žiakov len dvaja 

prejavili ľútosť nad skutkom. Pedagogická rada v škole nezmenila rozhodnutie a trvala 

na zhoršení známky za správanie. Predseda RŠ spolu s pánom Gabajom prejavili veľké 

sklamanie, že predseda RŠ a predsedníčka Rady rodičov neboli oficiálne informovaní 

a prizvaní, aby prejavili stanovisko, postoj ku tejto udalosti. Jednoznačne súhlasili 

s rozhodnutím pedagogickej rady v škole. Členovia RŠ vyzvali vedenie školy, aby 

v prípade ďalších závažných skutkov boli neodkladne informovaní. Je záujem byť 

nápomocní  pedagógom, aj z dôvodu, že pedagógov tvoria hlavne ženy. 

 RŠ sa kontinuálne zaoberá „problémovými žiakmi“ . Predseda RŠ priebežne 

oslovoval Mestskú radu školy a zástupcov MČ aby sa tejto problematike venovala 

väčia pozornosť a aby vedenie školy dostalo finančnú, personálnu a morálnu podporu. 

 

V školskej jedálni bola vykonaná kontrola na základe podnetu RŠ. Kontrolu uskutočnil 

odbor školstva Okresného úradu Bratislava. Kontrola bola zameraná na kontrolu 

správneho dávkovania jedál, dodržiavania spotrebných noriem, kvality – degustácia 

pokrmov,  finančné pásma nákladov na nákup potravín a dodržiavania osobnej 

a prevádzkovej hygieny, najmä dodržiavanie ZSVP. 

Výsledok: 

- hmotnosť porcií je správna 

- normovanie správne 

- degustácia pozitívna 

- finančné pásma nákladov sú správne 

- zistené nedostatky boli odstránené.  

RŠ sa zaoberala prípadnými zmenami pre zabezpečenie stravovania žiakov. RŠ sa 

zhodla, že toto  musí byť prerokované s predsedníčkou RR a predsedom RŠ. RŠ  

navrhla, aby rozhodnutie prijalo až nové vedenie školy.  

RŠ žiadala MČ o rekonštrukciu osvetlenia v suteréne priestorov šatní, nakoľko nie je 

vo vyhovujúcom stave – na túto žiadosť sme nedostali odpoveď. 

RŠ žiadala MČ o informáciu , kto prenajíma  a berie finančnú odplatu za reklamné 

tabule v športovom  areály vedľa školy – túto informáciu sme nedostali, jedna 

reklamná tabula bola odstránená. 

RŠ pripravila a zrealizovala výberové konanie riaditeľa ZŠ A. Dubčeka 



Výberové konanie sa uskutočnilo dńa 14.5. 2015. Novým riaditeľom sa stal 

PaedDr. Pavol Bernáth. 

Správa o plnení úloh vyplývajúcich z Návrhu školského úradu a školského oddelenia 

na ozdravenie ZŠ A. Dubčeka nebola bývalou pani riaditeľkou poskytnutá. 

 

Nový pán riaditeľ Bernáth podal správu o hospodárení školy pred jeho nástupom do 

funkcie (dlh cca 5000,– EUR na odvodoch a preplatení dovolenky predchádzajúcej p. 

riaditeľky,) a počas jeho doterajšieho pôsobenia (ušetrenie za zrušení telef. služby – 

mesačne 200 €, magio televízia - zrušená, mobilný internet – 320 €, rozviazanie prac. 

pomerov -1700 €,...),zmluva s telecomom  nevýhodná pre školu.  Ďalej informoval RŠ 

o nových opatreniach: 

Počet dní dovolenky, ktoré si má právo zamestnanec preniesť do budúceho roka (10 

dní) 

Odchádzajúci penzisti vyčerpajú dovolenku v júni a zvyšok sa preplatí 

NV – za činnosť nad rámec úväzku nebudú refundované (na 1.stupni sa preplácali 

nadčasy, ktoré zaťažovali rozpočet) 

Opatrenia voči platbám firme HAŠŠO v sume 330,– EUR každý druhý mesiac za 

opravy veľkokapacitných zariadení (jedáleň) . 

Štruktúra učiteľov - po odchode dôchodcov ich nahradiť lacnejšími mladšími učiteľmi 

(všetci majú zmluvu na dobu neurčitú – 2 uč.-10 plat trieda, väčšina -11 plat. trieda, 

iba 5 uč. nemá maximálny počet kreditov). 

RŠ zobrala na vedomie informácie od vedenia školy. Oceňuje snahu nového vedenia o 

ekonomickú stabilizáciu školy, o nový prístup a nové trendy riešenia problémov už za 

veľmi krátky čas (od júna 2015) a vyjadrila súhlas s postupom vedenia školy. 

 RŠ poverila p. Bernátha, aby v termíne do 22.09.2015 v mene Rady školy informoval 

prostredníctvom zápisnice z RŠ  poslancov mestskej časti o stanovisku školy 

k problému odstavenia bazéna a o vplyve zatvorenia bazéna na celý výchovno-

vzdelávací proces. 

 

V Bratislave 31.3.2016 

 

 

 

Kamil Zeman 

Predseda Rady školy 

 

 

  

  

  


